
Protokół nr L/2023 
z Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej w dniach 11 i 12 października 2023 roku 

____________________________________________________________________ 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Jerzy  Kusz  o godzinie 900 otworzył L Sesję Rady Miejskiej w 

Poniecu. Powitał radnych,  przybyłych gości oraz: 

   

• Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego 

• Pracowników Urzędu Miejskiego  

• Dyrektorów i kierowników jednostek pomocniczych 

• Dyrektorów Szkół i Przedszkoli Gminy Poniec. 

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 13 

radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie decyzji.  

 

Następnie przewodniczący obrad Jerzy Kusz stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad  sesji 

wraz z zaproszeniami na L Sesję oraz zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku obrad L Sesji 

Rady Miejskiej. 

 

Rada Miejska przyjęła następujący porządek obrad L Sesji Rady Miejskiej: 

 
1. Otwarcie, 

2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji 

3. Interpelacje i zapytania radnych, 

4. Wysłuchanie informacji o działalności dydaktyczno-wychowawczej szkół i 
przedszkoli w Gminie Poniec oraz informacji o stanie realizacji zadań oświatowych 
Gminy Poniec w roku szkolnym 2022/2023, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XLI/345/2022 z dnia 21 grudnia 2022 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2023-2043, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  

Gminy Poniec na rok 2023, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz ENEA Operator Sp. z o.o., 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz Fiberhost S.A, 



9. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w 

Dzięczynie, stanowiącej własność Gminy Poniec, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w 

Poniecu, stanowiącej własność Gminy Poniec. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do 

gminnego zasobu nieruchomości, 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Poniec od Powiatu Gostyńskiego 

zadania zarządzania publicznymi drogami powiatowymi, 

13. Przyjęcie protokołu z XLIX sesji Rady Miejskiej, 
14. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

15. Wolne wnioski i zapytania, 

16. Wysłuchanie informacji nt. realizacji inwestycji na terenie gminy oraz wstępne 

rozpoznanie potrzeb jednostek pomocniczych w tym zakresie na 2024 rok, 

17. Przerwa w obradach 

18. 12 października br. wznowienie obrad, 

19.  Zakończenie. 

 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 

 

Pkt 2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji. 

 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś zapytał o nowy samochód strażacki – o 

miejsce jego przechowywania oraz o działanie żłobków na terenie Gminy Poniec. 

 

Burmistrz Jacek Widyński odpowiedział, że jeśli Gmina pozyska środki, powstanie remiza 

strażacka. Żłobki natomiast, będą funkcjonować dzięki podmiotom prywatnym. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym. Informacja została przyjęta bez uwag. 

 

Pkt 3. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radni Łucja Markowska oraz Ryszard Sikorski skierowali interpelacje do Starostwa 

Powiatowego w Gostyniu z prośbą o : 

• naprawę nawierzchni oraz pobocza drogi powiatowej Łęka Wielka  - Bielawy, 

• wycięcie drzew przy drodze przy krzyżówce Łęka Wielka – Rokosowo – Gostyń – 

Poniec, 



• wycięcie drzew przy posesji 13,14 i 16. 

 

Pkt. 4. Wysłuchanie informacji o działalności dydaktyczno-wychowawczej szkół i przedszkoli 
w Gminie Poniec oraz informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Poniec w roku 
szkolnym 2022/2023, 
 

Dyrektor Przedszkola Samorządowego w Łęce Wielkiej Grażyna Pierzchała przedstawiła 
informację z działalności wychowawczo – dydaktycznej Przedszkola w roku szkolnym 
2022/2023. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś zapytał, dlaczego zmniejszyła się liczba dzieci 

korzystających z obiadów w przedszkolu. 

 

Dyrektor Przedszkola w Łęce Wielkiej Grażyna Pierzchała odpowiedziała, że głównym 

powodem jest zbyt wysoka cena za posiłek. 

 

Dyrektor Przedszkola Samorządowego w Poniecu Romualda Maćkowiak przedstawiła 

informację z działalności wychowawczo – dydaktycznej Przedszkola w roku 2022/2023. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś zapytał, czy jest wystarczająca ilość miejsc dla 

wszystkich chcących uczęszczać do przedszkola dzieci. 

 

Dyrektor Przedszkola Samorządowego w Poniecu Romualda Maćkowiak zapewniła, że jest 

wystarczająca ilość miejsc. 

 

Wicedyrektor Szkoły Podstawowej w Żytowiecku Magdalena Włodarczyk przedstawiła 

informację z działalności wychowawczo – dydaktycznej Szkoły w roku 2022/2023. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radny Stanisław Machowski zapytał o reakcję uczniów na wyremontowaną szkołę. 

 

Wicedyrektor Szkoły Podstawowej w Żytowiecku Magdalena Włodarczyk odpowiedziała, że 

uczniowie zadowoleni, oraz że będą starać się utrzymać szkołę w jak najlepszym porządku. 

 

Do obrad L Sesji Rady Miejskiej w Poniecu dołączył radny Marcin Stróżyński. 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Poniecu Ryszard Godziewski przedstawił informację z 

działalności wychowawczo – dydaktycznej Szkoły w roku 2022/2023. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 



Kierownik GZOS Katarzyna Wróblewska przedstawiła informację o stanie realizacji zadań 

oświatowych w Gminie Poniec za rok szkolny 2022/2023. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz złożył życzenia z okazji zbliżającego się Dnia 

Edukacji Narodowej, podziękował za wyniki osiągane przez Szkoły i Przedszkola. 

 

Burmistrz Jacek Widyński również złożył życzenia Dyrektorom. Wspomniał, że baza 

oświatowa w Gminie jest na poziomie XXI wieku, funkcjonuje na bardzo dobrym poziomie. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz ogłosił 10 minut przerwy w obradach. 

 

Radny Piotr Jańczak opuścił obrady L Sesji Rady Miejskiej w Poniecu. 

 

Pkt. 5 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XLI/345/2022 z dnia 21 grudnia 2022 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2023-2043. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr L/405/2023 

w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr XLI/345/2022 z dnia 21 grudnia 

2022 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2023-

2043. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radny Piotr Jańczak dołączył do obrad L Sesji Rady Miejskiej w Poniecu. 

 

Pkt.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy 

Poniec na rok 2023. 



 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 

w przedmiotowej sprawie.  

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr L/406/2023 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy Poniec na rok 2023. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Pkt. 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz ENEA Operator Sp. z o.o. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr L/407/2023 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz ENEA Operator 

Sp. z o.o. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Pkt.8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz Fiberhost S.A, 



 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 

w przedmiotowej sprawie.  

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr L/408/2023 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz Fiberhost S.A, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w 

Dzięczynie, stanowiącej własność Gminy Poniec. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr L/409/2023 

w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w Dzięczynie, stanowiącej 

własność Gminy Poniec. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 



Pkt.10. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w 

Poniecu, stanowiącej własność Gminy Poniec. 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 

w przedmiotowej sprawie.  

 

Rada Miejska w obecności 13 radnych podjęła 

uchwałę nr L/410/2023 

1 głos wstrzymujący się – Tadeusz Twardy 

w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w Poniecu, stanowiącej 

własność Gminy Poniec. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Pkt.11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do 

gminnego zasobu nieruchomości. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr L/411/2023 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do gminnego zasobu nieruchomości. 



Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Pkt.12. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Poniec od Powiatu Gostyńskiego 

zadania zarządzania publicznymi drogami powiatowymi. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Daniela Zborowskiego o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Inspektor UM Daniel Zborowski przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 

w przedmiotowej sprawie.  

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr L/412/2023 

w sprawie przejęcia przez Gminę Poniec od Powiatu Gostyńskiego zadania zarządzania 

publicznymi drogami powiatowymi. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 
Pkt.13 Przyjęcie protokołu z XLIX sesji Rady Miejskiej 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz poinformował, że zgodnie z  paragrafem 38  Statutu 

Gminy Poniec do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z XLIX Sesji Rady Miejskiej. Rada 

Miejska w obecności 14 radnych w głosowaniu jednomyślnie przyjęła protokół z XLIX Sesji 

Rady Miejskiej.  

 

Pkt.14 Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach 

 
Nie zgłoszono. 
 
Pkt.15. Wolne wnioski i zapytania 
 
Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś powiedział o wykoszeniu poboczy przez powiat. 
 
Radny Powiatowy Maciej Malczyk odwołał się do koszenia poboczy, było więcej razy niż 
zaplanowano. 
 



Radny Zdzisław Zdęga powiedział o suchych drzewach w Czarkowie, które zagrażają 
pojazdom. 
 
Radny Tadeusz Twardy opuścił obrady L Sesji Rady Miejskiej w Poniecu. 
 

Pkt.16. Wysłuchanie informacji nt. realizacji inwestycji na terenie gminy oraz wstępne 

rozpoznanie potrzeb jednostek pomocniczych w tym zakresie na 2024 rok, 

 
Przewodniczącego Rady Jerzy Kusz stwierdził, że druga część sesji ma charakter wyjazdowy i 

zgodnie z ustalonym harmonogramem radni spotkają się z Przewodniczącym Zarządu Osiedla, 

sołtysami i członkami rad sołeckich w poszczególnych sołectwach w celu przeanalizowania 

potrzeb sołectw w kontekście budżetu Gminy Poniec na 2024 rok (według ustalonego 

harmonogramu). Sołtysi przed propozycjami do budżetu przedstawili zadania zaplanowane i 

wykonane w bieżącym roku.  

 

Podczas objazdowej Sesji Rady Miejskiej w dniu 11 października 2023 roku przez sołtysów 

zostały zgłoszone następujące propozycje do projektu budżetu Gminy Poniec na 2024 rok: 

 

PONIEC : 

• przebudowa ul. Ogrodowej, 

• budowa pumptracku przy ul. Mickiewicza, 

• budowa parkingu przy Kościele Chrystusa Króla, 

• przebudowa chodnika na ul. Gostyńskiej Szosie, 

• budowa parkingu przy ul. Dworcowej. 

 

MIECHCIN : 

• montaż oświetlenia solarnego przy nr 11B, 

• doposażenie placu zabaw (tyrolka). 

 

JANISZEWO :  

• położenie nawierzchni frezu od sali wiejskiej do asfaltu, 

• zakup patelni elektrycznej do kuchni, 

• montaż klimatyzacji. 

 

WASZKOWO :  

• chodniki - dalsza konstrukcja chodnika. 

 

ŚMIŁOWO : 

• rozbudowa świetlicy wiejskiej, 

• wymalowanie świetlicy wiejskiej zewnątrz i w środku, 

• przejście dla pieszych koło krzyża na plac zabaw, 



• powiększenie placu z przeznaczeniem na boisko do siatkówki plus ogrodzenie. 

 

DRZEWCE : 

• budowa ścieżki rowerowej, 

• naprawa chodników, 

• montaż lampy na placu zabaw, 

• zakup i montaż klimatyzacji w świetlicy. 

 

BOGDANKI : 

• założenie płytek antypoślizgowych na podłodze w kuchni, 

• wymiana pieca w kuchni. 

 

ŁĘKA WIELKA : 

• przeniesienie syreny alarmowej, 

• pomoc przy założeniu ogrodzenia boiska sportowego w momencie gdy zostanie 

przekazane przez KOWR, 

• naprawa schodów przy świetlicy. 

 

ŁĘKA MAŁA :  

• remont - modernizacja obiektu świetlicy, 

• remont toalet w świetlicy, 

• oświetlenie drogi przy posesji nr 10,19C, 

• montaż luster przy posesji 1,14, 

• siłownia zewnętrzna na placu zabaw. 

 

CZARKOWO : 

• dokończenie budowy chodnika przebiegającego wzdłuż wioski od posesji nr 5, 

• budowa chodnika przy drodze powiatowej nr 4906P wraz z oświetleniem wzdłuż w/w 

drogi i od numeru 25 do przystanku autobusowego PKS, 

• zagospodarowanie terenu wokół świetlicy wiejskiej - ciąg dalszy prac, budowa 

oświetlenia, budowa studzienki odpływowej, 

• wyprowadzenie wody na zewnątrz budynku świetlicy wiejskiej oraz założenie tam 

kranu. 

 

 

Pkt.17. Przerwa w obradach 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz od godz. 1630 odroczył obrady sesji do godz. 1000 dnia 
następnego tj. 12 października 2023r. 
 
Pkt.18. 12 października br. wznowienie obrad 



 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz w dniu 12 października 2023 roku o godz. 1000 wznowił 

obrady L Sesji Rady Miejskiej. Zgodnie z ustalonym harmonogramem radni spotkali się z 

sołtysami i członkami rad sołeckich w poszczególnych sołectwach w celu przeanalizowania 

potrzeb sołectw w kontekście budżetu Gminy Poniec na 2024 rok. (według ustalonego 

harmonogramu).  

 

Podczas objazdowej Sesji Rady Miejskiej w dniu 12 października 2023 roku przez sołtysów  
zostały zgłoszone  następujące  propozycje do  projektu budżetu Gminy Poniec na 2024 rok: 

 

ZAWADA : 

• wykonanie i montaż wiaty zewnętrznej, 

• podłoże pod wiatę , wykonanie kostki betonowej i obrzeży. 

 

WYDAWY : 

• założenie nowej nawierzchni chodnika po prawej stronie drogi, prowadzonej przez 
Wydawy od Ronda do mostu, 

• rozpoczęcie procedur (dokumentacji) do przeprowadzenia rekultywacji i rewitalizacji 
środowiska wzdłuż cieków wodnych płynących przez Wydawy, 

• sfinansowanie renowacji "Magli" którą mieszkańcy Wydaw przekażą Gminie, aby 
służyła przyszłym pokoleniom jako historia naszych przodków, 

• przycięcie drzew po obu stronach drogi, prowadzonej przez Wydawy. 

 

DZIĘCZYNA : 

• remont świetlicy 

• budowa drogi do Dzięczynki. 

 

SZURKOWO : 

• Założenie klimatyzacji na salach, 

• utwardzenie placu za świetlicą 100m2, 

• zadaszenie nad wejściem głównym 13mx4m=52m2. 

 

SARBINIOWO : 

• poczynienie starania w kierunku przebudowy drogi Karzec-Szurkowo, 

• wycinka krzewów przy drodze Sarbinowo – Dzięczyna, 

• zadaszenie tarasu przy świetlicy, 

• przejęcie i wyczyszczenie stawów. 

 

ROKOSOWO : 



• dokończenie odcinka drogi powiatowej w kierunku Pudliszek (od krzyżówki), 

• dokończenie odcinka drogi powiatowej w kierunku Żytowiecka (od krzyżówki), 

• położenie masy asfaltowej przy kaplicy, 

• przełożenie chodnika przy drodze powiatowej od nr 43 do kaplicy. 

BĄCZYLAS : 

• świetlica (budowa nowej na placu rekreacyjnym), 

• budowa chodnika (ciąg dalszy w kierunku wioski) przy drodze gminnej, 

• wymiana rur wodociągowych znajdujących się pod chodnikiem, 

• zatoczka autobusowa. 

 

TEODOZEWO : 

• przebudowa toalet i zaplecza kuchennego, 

• włączenie do Sali pomieszczenia po sklepie. 

 

ŻYTOWIECKO : 

• dokończenie elewacji na budynku Domu Kultury, 

• przełożenie chodnika na nowy od nr 11 do nr 38. 

  

GRODZISKO : 

• remont świetlicy- malowanie, remont łazienki, wymiana drzwi wejściowych, 

• montaż progów zwalniających. 

 

Pkt.19. Zakończenie 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował 

radnym i gościom za uczestnictwo w L Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1510 dokonał zamknięcia 

obrad Sesji.   

 

 
 
 
Protokółowała                                                                               Przewodniczący  Rady 
Jagoda Klimasz        Jerzy  Kusz 
                 

 

 

 

 

 



 

 

 

 


